
Van: Vleugel, J.A.  
Verzonden: vrijdag 1 april 2022 14:47 
Aan: j.heesbeen@drmollercollege.nl; l.aussems@sgdeoverlaat.nl; Sander Buiks 
<s.buiks@sgdeoverlaat.nl>; Rosanne Melfor <r.melfor@drmollercollege.nl>; Miriam Geboers 
<m.geboers@doultremontcollege.nl>; Boom, Monique aan den <M.aandenBoom@rocwb.nl>; 
Westland, J.W. <j.w.westland@wvoranje.nl>; Ben Verbruggen <benverbrug@hotmail.com>; Ton 
Milatz <milatz@met-pro.nl>; Saskia Jessen <s.jessen@walewyc.nl>; Prins Willem Alexanderschool 
<info@pwaschooleethen.nl>; Kees Hamers <kees.hamers@scalascholen.nl>; Directie Meerdijk 
<directiemeerdijk@leerrijk.nl>; alice.van.beers@scalascholen.nl; Jacob Uijl <juijl@cbderank.nl>; 
Susan van Pinxteren <s.vanpinxteren@vanhaestrechtcollege.nl>; Noppen, J.H. van 
<j.h.noppen@wvoranje.nl>; Claudia Bolluijt <c.bolluijt@doultremontcollege.nl>; Yvonne Mutsaers 
<yvonnemutsaers@leerrijk.nl>; Mariëlle Vercammen <m.vercammen@stichtingbravoo.nl> 
Onderwerp: RE: extra vergadering AB-POVO 
 

Dag collega’s, 
 
Gisteren vond er een extra vergadering van AB-POVO plaats via Teams. 
In die vergadering is besloten om de open dagen van het volgende seizoen in de eerste 
maanden van het seizoen te plannen. Dit vooral omdat de huidige leerlingen van groep 7 
weinig gelegenheid hebben gehad om de vo-scholen te bezoeken. De po-scholen gaven in de 
vorige vergadering aan om dit jaar geen extra activiteit voor groep 7 meer in te plannen. Zij 
zijn (juist ook door corona) veel tijd kwijt geraakt en ze willen vol gebruikmaken van de tijd 
die hen rest.  
De vergadering besloot vervolgens om de povo-voorlichtingsavonden in januari te plannen. 
Aandacht is wel gevraagd voor de visie op deze activiteiten: de voorlichtingsavonden zijn 
bedoeld voor oriëntatie, de open dagen zijn gericht op keuze. Dat karakter zal volgend 
seizoen dus minder in deze volgorde aanwezig zijn, waardoor over de vorm van de 
voorlichtingsavonden nog overlegd moet worden. Met nadruk is vermeld dat de oorzaak 
voor de keuze van deze indeling komt door de corona-epidemie. Na een goede evaluatie 
moet blijken of we de open dagen definitief zouden willen verplaatsen.  
 
Om het een en ander praktisch zo goed mogelijk te regelen zal de secretaris een 
excelbestand naar de leden toesturen waarin de vo-scholen hun keuze kunnen invullen. 
Willen de vertegenwoordigers van de vo-scholen daarom het volgende doen: 

1. Vul in de excelsheet in de kolom Open dagen in wanneer je school de open dag wil 
laten plaatsvinden. Met de juiste tijd, juiste benaming en dergelijke. Dat kan in de 
maanden september, oktober en eventueel de 1e 2 weken na de herfstvakantie. (Het 
oogt voor de buitenwereld wel het mooist om de open dagen dicht bij elkaar te 
hebben. Dus in de weken voor de herfstvakantie(?).   

2. In de kolom doelessen/open lessen e.d. vul je alle activiteiten in die jouw school voor 
volgend seizoen plant. Met de juiste tijd, juiste benaming en dergelijke. 

3. Geef in de kolom povo-voorlichtingsavonden aan wanneer jouw school die avonden 
wil inplannen. We gaan uit van 4 avonden (dus 2 weken). Nadat de kolom is ingevuld 
kunnen we in de volgende povo-vergadering (op 14 april) besluiten welke weken we 
kiezen.  

4. Vul het bestand in voor 14 april!   
5. Zorg ook dat jouw bijdrage voor de placemat uiterlijk 14 april is opgestuurd.  

 



Aanstonds verstuur ik het gedeelde excelbestand waardoor alle leden de voortgang kunnen 
bijhouden. 

met vriendelijke groet, 
 

J.A. (Jaco) Vleugel  

 


